

Styremøte BSI Padling onsdag 27.02.2013

Tilstades:

Lillian Brekke

Hallvard Torp

Gry Johannesen

Anja Rydning

Geir Inge Kirkeli

Edvin Fields

Martin Ensink (vara)

Ikkje tilstades:

Tone Bjåen

Sak 1.13 Fordele styreverv

Lillian: leder (valgt på årsmøtet)

Hallvard: nestleder (valgt på årsmøtet), material hav + ressursgruppe hav

Geir Inge: material elv + naust

Tone: faste padlinger hav

Anja: kurs hav + padlepils

Gry: kasserer

Martin: info (Harald Skontorp kan hjelpe med nettsiden), basseng (samarbeid med Eva)

Edvin: kursansvar elv + ressursgruppe elv

Turansvar vil vi legge meir over på ressursgruppene (se sak 7.13)

Sak 2.13 Møteplan vår 2013

veke 12: torsdag 21.03.

veke 16: torsdag 25.04.

veke 22: tirsdag 28.05.

veke 25: tirsdag 18.06.

Sak 3.13 Økonomi

Kasserer informerte om økonomien.

Kasserer sjekker hva vi gjør om noen ikke betaler for seg. Prosedyrer for betaling av kurs diskuteter kursansvarlige og kasserer og presenterer på neste møte.

Sponsing av konkurranser: Skal vi tenke på å sponse padlere som vil delta i konkurranser? Styret er positive, og Geir Inge og Lillian lager forslag til neste møte.

Kursansvarlige ser på lønn for kurs til neste møte.

Sak 4.13 Padletinget

Anja vil, Hallvard og Geir Inge sjekker om de kan/vil.

Sak 5.13 Sesongstart 2013: faste padlinger, kurs, turer etc.

Hav: uken etter påske 4. april, ide: lekedag, fikse og ordne litt i naustet.

Elv: vannavhengig – eller påske en gang – f eks 16. april

Sak 6.13 Innkjøp

Skap i naustet: materialansvarlige (Hallvard) ser på det til neste møte.

Forslag: skal vi begynne med polo? Edvin sjekker pris for utstyr.

Surfski: Anja og Bente lager et forslag for innkjøp, HMS og ellers plan for gjennomføring av klubbaktivitet som presenteres for styret.

Kajak/utstyrskjøp: Hallvard spør Espen. Budsjett: 60 000 kr til utstyr i første omgang. Hallvard, Anja og Lillian ser på havutstyr. Geir Inge ser på elv.

Sak 7.13 Organisasjonsplan; ressursgrupper

Hallvard kaller inn til møte og starter opp på hav.

Edvin ordner med elv- allerede fungerende gruppe.

Ressursgruppene har rådgivende mandat i forhold til styret.

Sak 8.13 Oppgradering av heimesida

Martin, Edvin og Harald Skontorp ser på nettsiden og tilgang til redigering.

Sak 9.13 Støtte til klubbarrangement med God Tur AS 9. mars

8-10 påmeldte. Hele arr. koster 8000 kr. Forslag at deltaker betaler 500 kr i egenandel, klubben sponser øvrige utgifter. Vi går for forslaget.

Evt.

1. Kasserer spør om revisor og valgkomite skal kompenseres med medlemsavgiften. Nei – kun styret.
2. Skal vi ha fotokonkurranse i år. Ja om Edvin tar det på seg.
3. Rescue 3 kurs. Åpent kurs for elvepadlere 5-7 juli. Skal vi sponse deler av kursavgiften på 3500 pr pers? Vi sponser 2000 pr person.

Referent: Hallvard Torp